

Our ref: KIPCO/TM 185/21 dated November 21, 2021

Boursa Kuwait Company

KUWAIT

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

Subject: Closure of Subscription in Kuwait Projects Company (Holding)'s Capital Increase

الموضوع: إغلاق باب الاكتتاب في زيادة رأس مال شركة مشاريع الكويت (القابضة)

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten ("Disclosure and Transparency") of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and their amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto, Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to disclose the completion of the subscription process in the shares of the company's capital increase as detailed in the attached disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنه، تود شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع الإفصاح عن إكمال الاكتتاب في أسهم زيادة رأسمال الشركة وذلك وفقاً لنموذج الإفصاح المرفق.

Attachments:


-appendix (11) for the disclosure of material information.

المرفقات:

- نموذج رقم (11) للإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والاحترام ،،،



Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)



فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

21 November 2021	21 نوفمبر 2021	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to disclose the completion of the public subscription process in the shares of the company's capital increase and the closing of the subscription at the end of its term on 21 November 2021. Subscription was made to the entirety of the issued increase shares of 640,000,000 ordinary shares, with a total value of KWD 80,000,000 (Eighty Million Kuwaiti Dinars), including the nominal value in the amount of KWD 64,000,000 (Sixty Four Million Kuwaiti Dinars) and the issuance premium of KWD 16,000,000 (Sixteen Million Kuwaiti Dinar only). The allocation of shares is currently being processed as per the set timeline.	تود شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. الإفصاح عن اكتمال عملية الاكتتاب العام في أسهم زيادة رأس مال الشركة وإقفال باب الاكتتاب بنهاية مدته في 21 نوفمبر 2021. وقد تم الاكتتاب في كامل أسهم الزيادة المُصدرة بعدد 640,000,000 سهم عادي وبقيمة إجمالية بلغت 80,000,000 دينار كويتي (ثمانون مليون دينار كويتي) شاملاً القيمة الاسمية بمبلغ 64,000,000 د.ك. (أربعة وستون مليون دينار كويتي) وعلاوة الإصدار قدرها 16,000,000 دينار كويتي (سنة عشر مليون دينار كويتي لا غير، وجاري الانتهاء من إجراءات التخصيص وفقاً للجدول الزمني	المعلومة الجوهرية Material Information
Increase the Company's share capital by 640,000,000 shares. The value of the issue shares represents an additional funding for the Company of KWD 80,000,000.	زيادة عدد أسهم رأس المال الشركة بـ 640,000,000 سهم، والتي ستمثل قيمتها تمويلاً إضافياً للشركة بقيمة 80,000,000 دينار كويتي.	المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

مكا

فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)